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PROCES-VERBAL 

 

privind desfăşurarea şedinţei extraordinare a Consiliului Local al comunei Ozun  

din data de 30 mai 2023 

 

 Încheiat azi, 30 mai 2023, la sediul Primăriei comunei Ozun, cu ocazia ședinței extraordinare 

a Consiliului Local al comunei Ozun, la care sunt prezenţi 9 membri și delegatul sătesc d-ul Kovács 

Zsombor –József, lipsind: d-na Kloos Paula, d-ul Kovács Ferenc, d-na Horváth Zita și d-ul Vrăncean 

Alexandru.  

 Convocarea Consiliului Local al comunei Ozun s-a făcut în conformitate cu prevederile art. 

133 alin. (2) lit. a) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările 

ulterioare, prin Dispoziţia emisă de primarul comunei Ozun nr. 150/2023. 

 La şedinţă participă, conform legii: Bordás Enikő - primarul comunei Ozun, Bartalis Fruzsina 

- secretar general al U.A.T Comuna Ozun, lipsește d-ul Ördög László - polițist local. 

 Şedinţa este deschisă de președintele de ședința, care îi salută pe cei prezenţi și citeşte proiectul 

ordinii de zi, care constă în următoarele: 

 1. - Aprobarea ordinii de zi a şedinţei extraordinare a Consiliului Local al comunei Ozun din 

data de 30.05.2023. 

 2. - Aprobarea Procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local al comunei Ozun din 

data de 17.05.2023. 

 3. - PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea rectificării bugetului general al comunei 

Ozun și modificarea Programului de investiţii publice pe anul 2023. 

 Iniţiator: Primarul comunei Ozun. 

 Avizare: Comisia de specialitate nr. 2. 

 4. - PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea contului de încheiere a exerciţiului 

bugetar pentru trimestrul I, anul 2023 al comunei Ozun. 

 Iniţiator: Primarul comunei Ozun. 

 Avizare: Comisia de specialitate nr. 2. 

 5. - PROIECT DE HOTĂRÂRE privind delegarea Județului Covasna pentru a participa cu 

proiectul „Achiziționarea de microbuze electrice pentrul elevi în Județul Covasna” la apelul de 

proiecte Pilonul VI. Politici pentru noua generație, Componenta C15. Educație, finanțat din fondurile 

europene aferente Planului Național de Redresare și Reziliență, în numele și pe seama Comunei Ozun. 

 Iniţiator: Primarul comunei Ozun. 

 Avizare: Comisia de specialitate nr. 1, 2. 

 6. - PROIECT DE HOTĂRÂRE privind delegarea gestiunii Serviciului specializat pentru 

gestionarea câinilor fără stăpân al comunei Ozun, județul Covasna, prin concesiune. 

 Iniţiator: Primarul comunei Ozun. 

 Avizare: Comisia de specialitate nr. 1, 2, 3. 
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 7. - PROIECT DE HOTĂRÂREprivind aprobarea Statului de funcţii pentru personalul din 

cadrul aparatului de specialitate al primarului comunei Ozun, pe anul 2023. 

 Iniţiator: Primarul comunei Ozun. 

 Avizare: Comisia de specialitate nr. 2. 

 8. - Întrebări. Interpelări. 

 9. - Diverse. 

 

 D-na primar specifică faptul că, dorește să propună un punct pe ordinea de zi, la Diverse, care 

constă în modificarea H.C.L. nr. 70/2022 privind aprobarea documentației de atribuire a contractului 

de execuție lucrări pentru investiția „Reabilitarea Clădirii fostului Sfat Popular al satului Lisnău 

pentru înființarea centrului de asistență socială din Comuna Ozun, Sat Lisnău”, precum aprobarea 

aplicării procedurii simplificate, varianta online și desemnarea Comisiei de evaluare și a experților 

cooptați. 

 

 Punctul I de pe ordinea de zi: se aprobă ordinea de zi conform proiectului anexat la Dispoziția 

nr. 150/2023. Totodată, se aprobă cu unanimitate de voturi introducerea pe ordinea de zi punctul 

propus de d-na primar. 

 

 Punctul II de pe ordinea de zi: se aprobă Procesul-verbal al ședinței ordinare a Consiliului 

Local al comunei Ozun din data de 17.05.2023. 

 

 Punctul III de pe ordinea de zi: d-na Lokodi Ana citeşte proiectul de hotărâre, referatul de 

aprobare, raportul de specialitate, avizele şi dă cuvântul d-nei primar, iniţiatorului proiectului de 

hotărâre. 

 D-na primar relatează că, prezenta rectificare bugetară este necesară din mai multe motive, și 

anume: a fost depusă cerere de plată la A.F.I.R. privind investiția „Construire și dotare grădinița cu 

program prelungit în comuna Ozun, sat Ozun, județul Covasna”, de unde au intrat sumele solicitate 

în buget care vor fi utilizate tot pentru această investiție; pentru iluminat au fost preconizate sume 

pentru trimestrul III și IV, acestea trebuie redistibuite pe trimestrul II, repectiv III; la proiectele din 

cadrul P.N.R.R. este necesar de o îndreptare; din impozite au intrat mai mulți bani decât s-a preconizat, 

aceasta trebuie inclusă în buget, totodată se distribuie la contractul de permanență încheiat cu medicul 

veterinar și cu asociația vănătorilor pentru intervenţiile cu urșii.  

 D-ul Kovács Zsombor-József relatează că și în zilele trecute a fost sesizat prezența unui urs în 

hotarul localității Măgheruș. 

 D-na primar menționează că, în conformitate cu Dispoziția nr. 58/2022 privind desemnarea 

echipei de intervenție pentru prevenirea și combaterea atacurilor exemplarelor de urs brun la nivelul 

Primăriei Comunei Ozun, este desemnată o echipă de intervenție, al cărei conducător este primarul, 

iar în caz de absență a acesteia, conform legii, este înlocuit de viceprimar. În cazul sesizării apariției 

unui urs pe raza U.A.T. Comuna Ozun, echipa de intervenție are obligația să se deplaseze de urgență 

la fața locului, în vederea luării măsurilor necesare. Totodată, d-na primar pune în vederea consilierilor 

să atragă în atenția cetățenilor ca în cazul observării unui urs, aceștia să sune de urgență la numărul 

unic de apel 112 și dacă au posibilitatea să facă poze în vederea localizării animalului în vederea 
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sesizării gestionarului fondului cinegetic. Avem cunoștință că în cursul săptămânii și în localitatea 

Sântionlunca a fost sesizat prezența unui urs. În vederea asigurării intervenției în cel mai scurt timp 

posibil, este necesar ca reprezentanții instituției să aibă la dispoziție în permanență autovehiculele din 

dotarea Primăriei. Consilierii locali în unanimitate, sunt de acord cu utilizarea autovehiculelor 

primăriei în vederea îndeplinirii obligațiilor legale ale reprezentanților locali. 

Totodată, potrivit legislației în vigoare, ministerul mediului apelor și pădurilor în baza 

deconturilor depuse, trebuie să vireze înapoi banii cheltuiți pe contractele de permanență, pe care 

momentan nu le-am primit. În continuare, d-na primar explică că, am avut încheiat două contracte de 

pemanență cu cele două gestionari a fondului cinegetic în zonă (Asociația de Vânătoare Harghita-Sud, 

Asociația Generală a Vânătorilor și Pescarilor Sportivi din România), însă în urma unei modificări 

legislative am rămas cu una, cel care are cea mai mare suprafață de teren (Asociația de Vânătoare 

Harghita-Sud).  

 Nu sunt obiecții, proiectul de hotărâre se supune la vot şi se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Astfel, se adoptă Hotărârea nr. 55/2023. 

 

 Punctul IV de pe ordinea de zi: d-na Lokodi Ana citeşte proiectul de hotărâre, referatul de 

aprobare, raportul de specialitate, avizele şi dă cuvântul d-nei primar, inițiatorului proiectului de 

hotărâre. 

 D-na primar explică faptul că, ordonatorii principali de credite au obligaţia de a prezenta în 

şedinţă publică, spre analiză şi aprobare de către consiliul local, execuţia bugetelor întocmite pe cele 

două secţiuni (venituri și cheltuieli). La momentul de față este vorba despre încheierea exercițiului 

bugetar pentru trimestrul I, a anului 2023, care a fost depusă la A.N.A.F. in vederea verificării și 

acceptării acestuia. 

 Nu sunt obiecții, proiectul de hotărâre se supune la vot şi se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Astfel, se adoptă Hotărârea nr. 56/2023. 

 

 Punctul V de pe ordinea de zi: d-na Lokodi Ana citeşte proiectul de hotărâre, referatul de 

aprobare, raportul de specialitate, avizele şi dă cuvântul d-nei primar, inițiatorului proiectului de 

hotărâre. 

 D-na primar explică că, Consiliul Județean Covasna intenționează să depună un proiect în 

cadrul P.N.R.R.- Pilonul VI. Politici pentru noua generație - Componenta C15. Educație, în numele 

comunelor participante pentru dotarea școlilor cu microbuze electrice. Printr-o adresă transmisă de  

Consiliul Județean Covasna către Primăria comunei Ozun, a solicitat necesarul microbuzelor, noi la 

rândul nostru am solicitat informațiile de la Școala Gimnazială "Tatrangi Sándor" Ozun. Din adresa 

primită rezultă că, sunt necesare două microbuze electrice, cu 16+1 locuri. Prin urmare, în urma 

aprobării prezentului proiect de hotărâre se deleagă depunerea proiectului în numele Comunei Ozun 

de către Consiliul Județean Covasna. Totodată, este de menționat faptul că, cheltuielile neeligibile 

apărute în derularea proiectului se suportă proporțional de către comunele participante. 

 Nu sunt obiecții, proiectul de hotărâre se supune la vot şi se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Astfel, se adoptă Hotărârea nr. 57/2023. 
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 Punctul VI de pe ordinea de zi: d-na Lokodi Ana citeşte proiectul de hotărâre, referatul de 

aprobare, raportul de specialitate, avizele şi dă cuvântul d-nei primar, inițiatorului proiectului de 

hotărâre. 

 D-na primar relatează că, prin Hotărârea nr. 11/2023 a Consiliului Local al comunei Ozun, a 

fost aprobată înființarea Serviciului specializat pentru gestionarea câinilor fără stăpân în Comuna 

Ozun. Potrivit legislației în vigoare, avem obligația de a captura câinii fără stăpân, precum și cele 

abandonate pe domeniul public al U.A.T. Comuna Ozun. Totodată, acest serviciu trebuie concesionat 

către o firmă de specialitate în domeniu.  

 D-ul Molnár András menționează că, ar fi cel mai bun dacă plata s-ar realiza după fiecare câine 

în parte. 

 D-na primar explică că, anul trecut am avut în vigoare un contract cu firma de salubrizare Tega 

S.A., prin care după o câine capturată de către angajații primăriei, am plătit 80 lei, iar în cazul în care 

aceasta a fost prins de către Tega S.A., suma de plată era 150 lei. În urma discuțiilor purtate cu 

reprezentanții firmei Tega S.A. a rezultat că, acest contract nu mai poate fi prelungit din diferite motive 

invocate de subscrisa. 

 D-na viceprimar menționează că, are speranțe mari că vom găsi o firmă specializată care se va 

ocupa de gestionarea câinilor fără stăpân, având în vedere că, este mare presiune și din partea Biroului 

pentru Protecția Animalelor din cadrul I.P.J.-Covasna. În cazul în care nu gestionăm situația câinilor 

fără stăpân/abandonați pe domeniul public al comunei, riscăm să fim amendați. 

 Nu sunt obiecții, proiectul de hotărâre se supune la vot şi se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Astfel, se adoptă Hotărârea nr. 58/2023. 

 

 Punctul VII de pe ordinea de zi: d-na Lokodi Ana citeşte proiectul de hotărâre, referatul de 

aprobare, raportul de specialitate, avizele şi dă cuvântul d-nei primar, inițiatorului proiectului de 

hotărâre. 

 D-na primar relatează că, Statul de funcţii pentru personalul din cadrul aparatului de 

specialitate al primarului comunei Ozun, se modifică în sensul că, în urma concursului de recrutare 

organizat la începutul lunii mai, d-na Zsugan-Gedeon Erika ocupă funcția publică de execuție de 

consilier, grad profesional principal în cadrul Biroul financiar contabil, achiziţii publice, impozite şi 

taxe, iar d-na Adi Tünde-Kinga funcția publică de execuție de consilier achiziții publice, grad 

profesional asistent la Compartimentul achiziții publice. Totodată, este de menționat că, începând cu 

data de 15.05.2023,  posturile sunt blocate, numai pentru posturile unice pot fi organizate concursuri. 

 Nu sunt obiecții, proiectul de hotărâre se supune la vot şi se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Astfel, se adoptă Hotărârea nr. 59/2023. 

  

 Punctul D1 de pe ordinea de zi: d-na Lokodi Ana citeşte proiectul de hotărâre, referatul de 

aprobare, raportul de specialitate, avizele şi dă cuvântul d-nei primar, iniţiatorului proiectului de 

hotărâre. 

 D-na primar relatează că, prin Hotărârea nr. 70/2022 a Consiliului Local s-a aprobat 

documentația de atribuire a contractului de execuție lucrări pentru investiția „Reabilitarea Clădirii 

fostului Sfat Popular al satului Lisnău pentru înființarea centrului de asistență socială din Comuna 

Ozun, Sat Lisnău”, prin procedura simplificată, varianta online, s-a desemnat Comisiei de evaluare și 
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experții cooptați. Bugetul actualizat al contractului de finanțare a fost aprobată de către A.F.I.R. prin 

actul adițional nr. 4/29.05.2023, iar valoarea totală a investiției cade sub pragul de 900.000 lei, astfel 

poate fi aplicată achiziția directă a contractului de execuție a lucrărilor. În cele ce urmează este necesar 

inițierea achiziției contractului de lucrări de către consultantul contractat în acest sens, prin procedura 

de achiziție directă. 

 Nu sunt obiecții, proiectul de hotărâre se supune la vot şi se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Astfel, se adoptă Hotărârea nr. 60/2023. 

 

 Punctul VIII și IX de pe ordinea de zi: 

 1. D-ul Kovács Zsombor-József relatează necesitatea cosirii ierbii din curtea fostei școli din 

localitatea Măgheruș și parcarea sub biserică. Totodată, precizează că, trebuie igienizat/curățat părâul 

lângă cimitir și o parte din clădirea căminului cultural este într-o stare destul de degradată. 

 D-na viceprimar menționează că, sub subravegherea d-ul Ördög László beneficiarii ajutorului 

social pot să curețe părâul lângă cimitir, zona respectivă nu este potrivită pentru cosit. 

 D-na primar reamintește pe conilierii locali că, proiectul „Reabilitarea și modernizarea 

imobilului situat în localitatea Măgheruș nr. 46, Comuna Ozun” , în vederea înființării unei  biblioteci, depus 

la Consiliul Județean Covasna, nu a obținut finanțarea necesară fiindcă în clădirea fostei școli al localități 

Măgheruș, deocamdată nu funcționează bibliotecă, finanțarea se acordă numai în cazul bibliotecilor deja 

funcționale. 

 D-ul Kovács Zsombor-József specifică că, clădirea în cauză a fost inspectată de un expert 

statistic, aceasta nu este stabil și ar trebui închisă. Totodată, întreabă dacă pentru depunerea unui 

proiect este necesar de expertiză? 

 D-na primar răspunde că, este nevoie de mai multe expertize, și anume expertiză tehnică, audit 

energetic și în caz de necesitate și studiu geo. 

 D-ul Kovács Zsombor-József întreabă dacă clădirea fostei școli a fost preluată de la Școala 

Gimnazială "Tatrangi Sándor" Ozun, având în vedere că, în aceasta nu se mai desfășoară activități 

educaționale? 

 D-na primar răspunde că, clădirea fostei școli nu este preluată, în cele ce urmează vom solicita 

de la școală predarea acestuia. 

 D-ul Kovács Zsombor-József relatează despre necesitatea marcării copacilor în vederea tăierii 

acestora, fiindcă blochează vederea conducătorilor auto în acea zonă. 

 D-ul Németh Ioan explică faptul că, este același situație și spre Lisnău, în intersecție, din cauza 

copacilor nu se vede partea stângă a drumului care vine dinspre localitatea Bicfalău. 

 D-na primar menționează că, în vederea rezolvării acestor probleme este necesar de 

identificarea zonelor, dacă acestea aparțin de domeniul public al comunei. 

 2. D-na primar relatează că, vinerea trecută (26.05.2023) a fost în control Protecţia 

Consumatorilor Covasna, în urma acestuia au fost închise pe o perioadă nedeterminată trei locuri de 

joacă (cel aflat în zona blocurilor din localitatea Ozun, cel din parcul de agrement și cel situat în 

localitatea Lisnău), au constatat că lipsesc plăcuțe de informare, covoare de amortizare a căzăturilor, 

este spartă o plăcuță(o fereastră) din ansamblul corabia piraților din parcul de agrement, etc. Totodată, 

toate locurile de joacă trebuie să aibă autorizație de funcționare și este necesar de 

împrejmuirea/delimitarea acestora. Cel care se află în localitatea Lisnău, din păcate nu putem să 
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aducem în stare funcțională, deoarece elementele care au fost fabricate de către angajații primăriei 

comunei Ozun, sunt într-o stare uzată și din cauză că nu respectă standardele în vigoare, suntem 

nevoiți să desființăm. Consilierii locali sunt de acord cu demontarea elementelor de joacă din 

localitatea Lisnău, ulterior vom face demersurile în vederea realizării unui parc de joacă pentru copii.  

 D-ul Ráduly Zsolt-József întreabă este suficient dacă se delimitează numai o parte din locul 

de joacă în zona blocurilor? 

 D-na viceprimar explică că, conform legislației în vigoare, nu ajunge numai o parte, trebuie 

împrejmuit toată zona. 

 D-na primar menționează că, deficiențele constatate de către Protecţia Consumatorilor 

Covasna trebuie remediate, totodată, precizează că, am primit amendă pentru acestea în valoare de 

700 lei, care este de fapt 1.400 lei. 

 D-na viceprimar explică că, piesele care sunt fabricate de către angajații Primăriei comunei 

Ozun pot fi utilizate, cu condiția să aibă plăcuțe informative privind unele date tehnice (vârsta, 

greutatea maximă permisă) iar cele care sunt degradate sau nu respectă normele legislative în vigoare, 

trebuie demontate. 

 D-ul Ráduly Zsolt-József întreabă dacă sunt închise locurile de joacă și totuși la momentul de 

față este folosit de către copii. 

 D-na primar răspunde că, locurile de joacă sunt temporar închise, acestea nu pot fi utilizate 

fiindcă reprezintă un pericol pentru oameni, elementele stricate trebuie înlocuite. În cazul în care 

cineva folosește aceasta face pe propria răspundere. În ceea ce privește inagurarea noului loc de joacă 

în zona blocurilor, programată în data de 31.05.2023, aceasta rămâne la o altă ocazie. 

 3. D-na primar prezintă adresa Uniunii Cadrelor Didactice Maghiare din România, prin care 

ne informează despre stadiul proiectului extinderea Grădiniței "Temesvári János" din Ozun în cadrul  

Programului de dezvoltare a grădinițelor din Bazinul Carpatic, implementat de Școala Gimnazială 

"Tatrangi Sándor " Ozun împreună cu Biserica Reformată din Ozun. Totodată, din aceasta rezultă că, 

în urma unui control din partea I.S.U.- Covasna s-au depistat neconformități, printre care se numără 

și poziția filegoriei, a ușilor, neachiziționarea pichetului P.S.I., ș.a.m.d., acestea urmând a fi 

soluționate după estimări în termen de o lună.  

 D-ul Molnár András menționează că, vor achiziționa un pichet P.S.I., care va fi suficient pentru 

ambele locații. 

 D-na primar relatează că, în adresă este problemă cu acoperișul filegoriei, respectiv se propune 

demolarea acesteia. 

 D-ul Molnár András specifică că, aceasta trebuie repoziționat, într-o altă parte. 

 D-na primar adaugă că, poziția filegoriei poate fi schimbată numai dacă aceasta se demontează 

sau se demolează. 

 D-ul Zátyi Tibor întreabă dacă în adresa sus menționtă se solicită ceva anume? 

 D-na primar răspunde că, aceasta este numai o adresă de înștiințare, nu se solicită nimic. 

 D-na Lokodi Ana menționează că, clădirea în mod oficial nu este predată. 

 D-ul Molnár András specifică că, până la începutul noului an școlar vor să termine proiectul 

în vederea predării clădiri. Totodată, susține că, aceste tipuri de verificări este din cauza că, proiectul 

este finanțat din fonduri externe (din Ungaria). 
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 D-na viceprimar relatează că, această investiție a avut plan care a fost avizat și de către I.S.U.- 

Covasna. 

 D-na primar menționează că, nici Căminul Cultural din localitatea Bicfalău nu are aviz din 

partea I.S.U.- Covasna, din cauza necesității unor modificări/completări solicitate de către 

reorezentanții ISU, care nu pot fi realizate momentan. Am cerut oferte de preț pentru achiziționarea 

unor obloane la ferestrele din mansard, pentru care nu am obținut nici o ofertă de preț acceptabilă. 

 D-na Lokodi Ana solicită în calitate de președinte a Composesoratului satului Bicfalău 

închirierea unui birou în clădirea Căminului Cultural din localitatea Bicfalău pentru activitățile 

composesoratului. 

 D-na primar explică că, momentan în Căminul Cultural Bicfalău se desfășoară activități 

didactice, când școala se va muta din clădire, atunci această cerere va putea fi decisă de către Consiliul 

Local al comunei Ozun.  

 4. D-na primar prezintă adresa Școlii Gimnaziale "Tatrangi Sándor " Ozun, prin care solicită 

aprobarea instalării unui sistem de supraveghere video, în locațiile cu numărul 1 și 2, în valoare de 

23.500 lei/locație. 

 D-na primar specifică că, nu putem să investim în locația care nu este predată în mod oficial. 

 D-na Lokodi Ana menționează că, cererea școlii se referă la două locații dintre care una este 

în administrația noastră. 

 D-na primar explică că, montarea sistemului de supraveghere video trebuie realizată de o firmă 

de specialitate, ca în cazul Primăriei comunei Ozun, la școală cele existente nu sunt realizate de o 

firmă de specialitate. Totodată, d-na primar întreabă unde sunt montate aceste camere de video? 

 D-ul Zátyi Tibor răspunde că, camerele au fost montate pe holuri, în scară și în curte. 

 D-na primar relatează că, trebuie repartizate fonduri pentru această investiție, în același timp 

este necesar și de oferte de preț de la firme specializate în acest domeniu. 

 D-na Lokodi Ana propune montarea camerelor de supraveghere în ambele locații deodată, 

după predarea oficială a clădirii de la Biserica Reformată. 

 D-ul Zátyi Tibor menționează că, în cazul de față este necesar de montarea unui sistem de 

supraveghere cu mai multe camere video. 

 D-na primar specifică că, ar fi indicat să fie realizat investiția la ambele locații deodată, iar 

până la predarea clădirii este necesar de identificarea fondurilor și de oferte de preț. 

 5. D-na primar prezintă adresa Școlii Gimnaziale "Tatrangi Sándor " Ozun, prin care solicită 

aprobarea unei hotărâri care să conțină adresele clădirilor administrate de către școală în vederea 

începerii demersurilor la S.C. Electrica Furnizare S.A. în ceea ce privește transcrierea locurilor de 

consum. D-na primar adaugă că, în baza H.C.L. nr. 128/2017, a fost încheiat un contract de 

administrare prin care s-au predat clădirile școlii. Cu furizorul S.C. Electrica Furnizare S.A. numai 

Comuna Ozun are contract, în aceasta clădirile sunt evidențiate separat. În anul 2010-2011 a fost o 

inițiere de contractare separată a clădirilor administrate de Scoala Gimnaziala Tatrangi Sandor Ozun 

între Scoală și Electrica, însă fără succes, nu s-a încheiat contract separat în acest sens. În continuare, 

d-na primar propune modificarea H.C.L. nr. 128/2017, prin care s-au dat în administrare clădirile către 

școală, la următoarea ședință de consiliu local. 
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 6. D-na primar repune în discuție cererea locuitorilor din zona blocurilor din localitatea Ozun, 

care au solicitat împrejmuirea unui suprefețe de teren (din zona verde) la locul de joacă, pentru 

amenajarea unui teren fotbal.  

 D-na Lokodi Ana specifică că, trebuie împrejmuit toată zona. 

 D-ul Molnár András propune ca, în zona blocurilor să nu fie teren de fotbal. 

 D-na Lokodi Ana propune ca locul de joacă să fie împrejmuit și să fie în conformitate cu 

legislația în vigoare. 

 Consilierii locali în unanimitate sunt de acord cu împrejmuirea locului de joacă, în ceea ce 

privește amenajarea unui teren de fotbal, aceasta se va decide într-o ședință ulterioară. 

 7. D-ul Zátyi Tibor relatează că, în anii trecuți s-a solicitat de la locuitorii satului Bicfalău 

racordarea la sistemul de canalizare. Momentan în cazul în care un imobil racordat la acest sistem se 

vinde și nu are fostul proprietar contract cu Gospcom-ul, atunci proprietarul nou trebuie să plătească 

retroactiv consumul acumulat și neachitat. 

 D-na viceprimar precizează că, trebuie să existe racordare la apă potabilă ca să existe și 

canalizare.  

 D-na primar menționează că, soluționarea acestei probleme cade în competența de soluționare 

a Gospodăriei Comunală S.A. - Sfântu Gheorghe. 

 Preşedintele de şedinţă, întreabă dacă mai sunt şi alte subiecte de dezbătut, care nu suferă 

amânare, nefiind, declară şedinţa încheiată.  

 

 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ     SECRETARGENERAL 

  LOKODI ANA     BARTALIS FRUZSINA 

https://apacov.ro/ro/landing-page-ro/
https://apacov.ro/ro/landing-page-ro/

